



Protokoll 2023:13

Plats
P005, Hus P, Paradisgatan 5 P, Lund

Tid
Klockan 16:28-17:46

Närvarande:

Beslutande ledamöter

| | |
|-------------------|--------------------------------------|
| Mathilda Edman | Ordförande |
| Klara Persson | Vice-ordförande |
| Alexandra Ilie | Ekonomiansvarig |
| Dilshan Fernando | Ansvarig för PR |
| Lovisa Ulegård | Ordförande trivselutskottet |
| Ellinor Björklind | Vice Ordförande utbildningsutskottet |

Övriga (om närvarande)

§ Ärende:

1. Mötets öppnande

Mötet öppnas kl. 16:28.

2. Mötets beslutsamässighet

Mötet är beslutsamässigt.

3. Adjungeringar

Samtliga närvarande adjungeras.

4. Val av justerare

Styrelsen beslutar

att utse Ellinor till justeringsperson jämte ordförande Mathilda Edman.

5. Fastställande av dagordning

Styrelsen beslutar

att godkänna dagordningen.

6. Fastställande av föregående protokoll

Styrelsen beslutar

att protokollet 2023:12 fastställs och att protokollet 2023:13 fastställs nästa möte.

7. Utskotten informerar

a. Utbildningsutskottet

Präst och psykolog evenemang genomfördes och det gick bra. De ska ha en sista bokcirkeln samt lunchmöte innan terminens slut. Det ska även hållas en psykedeliska föreläsning den 18:e december.



b. PR-utskottet

Det har genomförts fler takeovers från studenter på praktik, detta har fungerat bra och fler är planerade. Det har postats om jul och merch. De ska även skaffa canva. Fysiska affischer är ute till stormötet. Det behöver läggas ut mer på sociala medier inför mötet.

c. Trivselutskottet

Nyligen anordnades en sittning som var väldigt lyckad och utskottet fick mycket bra feedback. Innan detta var det kickoff med utskottet, och allra senast julmarknaden deltog utskottet i LUPEF julmarknad. De sålde polkagrisar med en liten julhälsning. Detta sålde bra då vi gick plus. De ska även ha möte med Lupef för att diskutera om det hade kunnat gå att dra igång en gemensam tradition av Göteborg-tandemcyklning.

d. Ekonomiansvarig

Det har varit strul med bidragen. Vi skulle fått 21 000 från institutionen denna terminen, men den har inte kommit in. Alex har fått höra av sig men pengarna kom inte. Det krävdes faktura till universitetet, e-faktura, det var inte behörighet för oss att skicka e-faktura i vårt ekonomisystem. Alex lyckades posta fakturan till universitetet, så pengarna kommer snart.

e. Vice-ordförande

Mercharbete: har sålt hoodies och totebags vilket gått bra. Potentiellt ska det även anordnas en adventsfika. Köpt in ny merch i LP-stil - avslöjas snart!

8. Förberedelser inför stormötet

Stormöte nästa vecka på torsdag. Styrelsen ska delta och läsa upp verksamhetsberättelser, välkomna nya styrelsemedlemmar samt tacka av Dilshan. Kickoff sker i januari. Stormötet hålls av vice i Lupef. Sekreterare från samhällsvetarkårens styrelse. Fika serveras.

9. Möte med Hittract

Lovisa och Dilshan har haft möte med Hittract. Hittract är en slags mötesplats för studenter, specifikt för studentföreningar. Plattformen är gratis att förbinda sig till och appens mål är att länka studenter till arbetslivet. Dilshan fick ett gott intryck av plattformen och den enda skepsisen han hade var hur man skulle få alla medlemmar att gå in och fixa en ny app. Det kanske blir lite jobbigt till en början, men bra utifrån ett långsiktigt perspektiv. Det skulle kunna gå att få T:1orna att gå med och på så sätt underlätta övergången. Appen är även användbar eftersom man kan ha evenemang samlade. Ett av våra problem är just att vi inte når ut med våra evenemang - PR har försökt gå över mer till instagram på grund av det men ändå svårt. Appen förenklar också medlemsregistreringen. Även bra om LP har gemensamma evenemang med andra studentföreningar i framtiden, evenemanget skulle då komma ut till båda föreningarnas medlemmar samtidigt. Man kan även sälja biljetter via appen, studenter kan välja specialkost till sittningar osv via den. Vi skulle därmed inte behöva hålla på i google forms osv. Man kan även sälja merch genom appen!

Kriminologerna kör den appen. Det finns alltså färdiga mallar att följa för att börja använda den. Om vi säger ja så skulle vi ha ett möte med dem som uppstart för att sedan rulla ut plattformen till medlemmar.

Det skulle kunna funka att boka in ett möte om det efter jullovet. Det enda vi skulle skriva på är att företaget ska kunna behålla sina kostnader. Bank-tjänsten de använder sig av med låg transaktionsavgift där vi måste lova att kunder fortsätter använda detta. Dilshan vidarebefordrar

avtalet så resterande styrelse kan läsa det. Beslut till nästa tisdag. Dilshan skickar information och avtal till övriga styrelsemedlemmar.

10. Musikhjälpen-bössa

Vi ska ha en LP-bössa - allt vi får in är bra. Vi kan posta om det på instagram, QR-kod på campus. Detta kan börja så snart som möjligt. Trivsel ska kolla upp, PR skickar ut!

11. Övriga ärenden

● Psykedelika föreläsningen

- Evenemang med legitimerad psykolog om psykedelika. Anordnande studenter undrar om vi kan göra företaget till värd för evenemanget, så att de kan dela evenemanget vidare.
 - Evenemanget är för psykologstudenter och anordnas av LP. Styrelsen ser inte poängen med att göra företaget till värd, eftersom evenemanget är till för medlemmar och att sprida det vidare framstår därmed inte som betydelsefullt. Föreläsaren kan dela evenemanget oavsett om han står som värd eller inte. Inga tidigare evenemang har anordnats med gemensamma värdar heller, därmed anser styrelsen inte att det bör göras nu heller.
- Anordnande studenter undrar om de kan streama evenemanget via facebookkanalen för föreningen Akademisk Nyfikenhet istället för LPs?
 - Nej. Föreläsningen hålls av LP, inte någon annan förening. LP blev också ombedd att hålla i evenemanget av de som anordnar det. Därmed kommer det att streamas av LP, inte någon annan förening.

● Revisorfrågan

- Behöver någon som inte känner någon i styrelsen. Alla ska fråga runt.

● Rwandafrågan

- Vi har inte haft möte på snart 4 veckor. Svårt med kommunikation. Båda ordförande agerar mellanhänder och det tar lång tid innan beslut fattas.
- Oklar vad som är planen. Det kanske är bäst att sätta planen i viloläge.
- Finns det intresse hos studenterna? Ingen kom på senaste info kvällen.
- Försöker boka in ett möte på nytt för att avsluta samarbetet.

12. Mötets avslutande

Mötet avslutas kl. 17:46

Klara Persson (vice Ordf.)
Sekreterare

Mathilda Edman
Ordförande

Ellinor Björklind
Justerare



Lundpsykologernas styrelse
SAMMANTRÄDESPROTOKOLL

Sammanträdesdatum
2023-12-06

4 (3)